

## MØTEREFERAT

**SAK** : **Gruppemøte.**  
**TIDSPUNKT** : **Mandag 14.05.12 kl. 19.00.**  
**STED** : **Hos MA som serverte nydelige assorterte kaker.**  
**DELTAKERE** : **Monika, Inger Lise, Stian, Birger og Johan Martin.**  
**Runar meldte forfall.**

## UTSENDT SAKSLISTE PÅ E-POST:

1. Referat fra forrige møte.
2. Runar Eilertsen ønskes velkommen tilbake som medlem i gruppa.
3. Anne Wiik ønskes velkommen og vi går gjennom aktuelle saker med henne. Hun kan forlate møtet når "hennes" saker er ferdig hvis hun ønsker det.
4. Nye medlemmer i gruppa.
5. Hjemmesiden. Ny status. Ønskede innspill etc. ved RE. Kommentarer fra møtedeltakerne.
6. Utflyttermøte i Bodø 31.05.12. Status. Alle.
7. Boligmøte på Inndyr 29.05.12. Info. Inspill. Ved JMP.
8. Jobb til islendere.
9. Eventuelt.

## REFERAT:

Lokalpolitiker Anne Wiik skulle delta på møtet, men hun meldte forfall like før. Derfor går sak 3 i innkallingen ut.

### 1 REFERAT FRA FORRIGE MØTE:

- Alle hadde lest referatet og ingen hadde kommentarer eller spørsmål til det.

### 2 VELKOMMEN TIL RUNAR EILERTSEN SOM GRUPPEMEDLEM:

- RE meldte forfall så vi tar dette på neste møte.

### 3 AKTUELLE SAKER MED ANNE WIIK:

- Utgikk da hun meldte forfall. Vi prøver igjen på neste møte.

#### Tilflyttergruppas øvrige medlemmer:

Monika Andreassen.	Mobil: 936 92 248.	E-post: <a href="mailto:andmon@gildeskal.kommune.no">andmon@gildeskal.kommune.no</a>
Birger Willumsen.	Mobil: 996 37 464.	E-post: <a href="mailto:biwil@mattilsynet.no">biwil@mattilsynet.no</a>
Stian Pettersen.	Mobil: 901 67 830.	E-post: <a href="mailto:stipett@gmail.com">stipett@gmail.com</a>
Inger Lise Abelsen.	Mobil: 915 70 320.	E-post: <a href="mailto:ingerabelsen@hotmail.com">ingerabelsen@hotmail.com</a>
Runar Eilertsen.	Mobil: 975 83 766.	E-post: <a href="mailto:runar.eilertsen@online.no">runar.eilertsen@online.no</a>

#### **4 NYE MEDLEMMER I GRUPPA:**

- Berit Knudsen har sagt seg villig til å bli nytt medlem fra 01.09.12.
- Hun ønskes hjertelig velkommen da.
- JMP har sendt e-post til henne og informert henne om dette.

#### **5 HJEMMESIDEN. STATUS. ØNSKEDE INNSPILL FRA WEBMASTER RE. KOMMENTARER FRA MØTEDELTAKERNE:**

- Da RE meldte forfall må vi ta saken igjen på neste møte.
- Etter det JMP og BW kan se er noen nye kategorier som ble meldt inn på «kursmøtet» 29.04.12 ikke lagt inn. RE noterte selv disse. Dette må gjøres snarest. **Ansvar RE.**
- BWs fritidstilbud på fjellet er heller ikke lagt inn. **Ansvar RE.**
- Næringslivets oversikt mangler enda, men vi må ta med «Offentlig transport» tas med. Bla. Beiarruta fra Kjelling til Tverrvik.  
Kan vi legge inn en link til busselskapet for bussrutene? **Ansvar JMP/RE.**
- Lag og foreninger mangler enda. Innspill fra gruppa på endringer ønskes. **Ansvar JMP/**
- Steder i Nordfjorden mangler. Vi har ingenting om Breivik fra før. Må skaffes.
- Ta inn fotos fra SPs CD på Forsiden.
- Aktivitetskalender tas inn.
- Boliger og tomter ajourføres.

#### **6 UTFLYTTERTREFF I BODØ 31.05.12. STATUS:**

- Ingen tilbakemeldinger enda.
- Vi ringer alle inviterte og minner dem på invitasjonen. ILA lager ringeliste.  
Ferdig ringt Lørdag 26.05.12. **Ansvar ILA/MA/SP/BW/RE.**
- Møteprogram lages og sendes til innleiderne. Utført. **Ansvar JMP.**
- Kaker bakes på dugnad. **Ansvar MA/ILA.**
- Kart over kommunale tomter i Holmen tas med. **Ansvar Gildeskål kommune.**
- Infomapper og Nordfjordenkrus tas med. **Ansvar JMP/ILA.**
- Muligens må vi lage en del nye mapper. Her trenger vi minst 25 stk.  
Foto-CDer fra SP. Vi prøver å få tak i flere Friluftskart for Salten. **Ansvar JMP/SP/ILA.**
- Vi sjekker om det finnes flere Gildeskålkart igjen på kommunen. **Ansvar JMP.**
- Vi sender ut en pressemelding om treffet etter ringerunden. **Ansvar JMP.**
- Treffet legges på hjemmesiden snarest. **Ansvar RE.**

#### **7 BOLIGMØTE PÅ INNDYR 29.05.12. INFO. INNSPILL:**

- JMP orienterte om møtet som arrangeres av Gildeskål kommune mellom Kl. 10.00 og 14.00.
- Det informeres om prosjektet Boligetablering i distriktene der Gildeskål kommune er en av 12 utvalgte deltakerkommuner.
- Husbanken, aktuelle samarbeidspartnere innen utbygging, kommunens sentrale politikere med flere deltar.
- For vår del er det veldig interessant å delta for å få info om boligbygging i Nordfjorden.
- JMP deltar.

#### **8 JOBB TIL ISLENDERE:**

- JMP har sendt forespørsel til noen bedrifter uten å ha fått konkret respons.
- Han prøver M3 Anlegg og Moldjord Bygg og Anlegg.

#### **9 EVENTUELT:**

##### **9.1 Økonomisk støtte til Mørketidsrock 2012:**

- Viser til søknad fra Stian Pettersen av 24.04.12.
- Grappa vedtok å støtte arrangementet med kr. 5.000,-.
- SP sender bankkontonr. til JMP som videresender bekreftelse på utbetaling.

### **9.2 Sluttkonferanse i Småkommuneprosjektet på Ørland 14 – 15.06.12:**

- JMP er invitert som foredragsholder for å orienter om vår tilflytteraksjon.
- Han har sagt ja til dette.

**NESTE GRUPPEMØTE:** Tirsdag 12.06.2012 kl. 19.00 hos RE.  
Håper Anne Wiik kan delta da.

Johan Martin Pedersen.  
Referent.